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1. Valg af 2 stemmetællere. – Christina og Peter Michelsen 

 

2. Valg af dirigent. – Jan Feveile, oplyser at indkaldelsen til GF rettidigt er 

indkaldt iht. vedtægterne. 

 

3.  Bestyrelsens beretning – Rene oplyser der har været minimalt med aktivitet 

dog har der været nogle få vandbrud samt udskiftning af 2-3 stophaner. 

Vandbrudene skyldes skader ifb. med fiberarbejder som har ’skudt’ igennem 

hovedvandledningen på Tingstedvej ved forsamlingshuset. 

Vandledningerne i byen er blevet elektronisk indtegnet på LER, arbejdet foregår 

og revideres løbende da der er enkelte steder hvor vandværket ikke har 

oplysningerne på tegninger. 

Rene oplyser at hjemmesiden er under opdatering og vil løbende blive serviceret 

af bestyrelsen. 

Udover alm. Drift har bestyrelsen brugt tid på møder, vandprøver og dialog med 

kommunen vedr. PFAS som har fyldt rigtigt meget i 2022. Udover dialog og 

møder med kommunen har bestyrelsen også brugt en del tid på tilsvarende med 

forbrugerne. 

Rene oplyser at bestyrelsen i 2023 vil fokusere på optimering af vandværket 

samt dets ledninger i jord samt evt. udskiftning af vandmålere som bestyrelsen 

ønsker, skal være elektroniske og fjernaflæste så bestyrelsen undgår at skulle 

rykke forbrugerne for manglende aflæsninger/betalinger. 

 

Spørgsmål: 

 

- Forbruger spørger om de nye målere kan aflæses på adressen fra brugeren 

selv, for at kunne overvåge sit forbrug. Thomas fortalte at der findes et modul 

som kan tilkøbes for ca. 800 kr. hvorpå man kan aflæse forbrug m.m. Dette 

modul kan f. eks monteres i køkkenet. 



- Forbruger spørger om udgiften fra vandbrudene ifb. Med fiberarbejde er 

sendt videre/betalt af skadevolder. Rene oplyser at alle omkostninger er 

videresendt og betalt af entreprenør. 

- Forbruger oplyser at han har fjernaflæste målere i sommerhuset som fungerer 

rigtigt godt og ydermere kan aflæse evt. lækage i ejendommen. 

- Forbruger spørger til placeringen af vandboringer for vandværket samt hvilke 

område vandet kommer fra, Rene oplyser at vandværket har 2 boringer. Den ene 

er placeret ved vandværket og den anden er placeret ved de nye parceller ved 

M.W Gjøes vej. Området hvor vandet indvindes er i Hedeland samt Reerslev. 

Områderne over vandindvindingen forefindes på HTK hjemmeside. 

- Rene oplysere at boringerne til vandværket har været forskånet for forurening 

og alle vandmålinger overholder alle krav. Det er HOFOR som varetager og har 

varetaget alle oprensninger ifb. Med forureninger ved kirken ifb. Med det gamle 

renseri. 

- Rene oplyser at alle vandmålinger udføres af Eurofins iht. HTK regelsæt herom. 

- Forbruger spørger til sammenlægning af Stærkende vandværk. Rene oplyser at 

ønsket omkring en evt. sammenlægning kommer fra HTK kommune for at øge 

forsyningssikkerheden i området. 

- Forbruger spørger ind til om bestyrelsen kan præcisere eller forklare 

vandprøve resultaterne fra Eurofins, dette er desværre ikke muligt for 

bestyrelsen da vi ikke har kompetencerne til at uddybe resultaterne med en 

tekniks forklaring. HTK miljø afdeling kan dog være behjælpelig med denne 

opgave. 

 

4.  Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. – Thomas (kasserer) 

fremlægger årsrapporten og gennemgår alle poster. Årsrapporten blev godkendt. 

 

5.  Budget og takstblad for det kommende år forelægges til godkendelse.    

 Thomas (kasserer) fremlægger og gennemgår budget for 2023 og forklare at 

der afsættes penge til målerudskiftning (ca. 256 forbrugere), LER opmålinger 

samt alm. Lednings udskiftninger/renovering.  

Ellers er der ingen ændringer i forhold til 2022. 

Niels oplyser at takstbladet skal revideres da opkrævning sker i januar og ikke i 

feb/marts som skrevet i nuværende takstblad. 

Budget og takstblad blev godkendt. 

 

6.  Behandling af indkomne forslag. 

Der er ikke kommet nogle forslag 

 



7.  Valg af 5 medlemmer til bestyrelsen. 

 På valg er: Anders Lund, Rene Koudal – Der er genvalg til begge poster. 

 Ikke på valg: Thomas Radtleff, Ellen Fehring, Jan Feveile 

 Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

 På valg: 2 suppleantposter – Peter Michelsen er valgt som suppleant. 

 

8.  Valg af to revisorer og en suppleant. 

Der er valgt 2 revisorer (Peter Michelsen og Ulla Haning Pedersen) + Lars Widen 

(suppleant) 

 

9.  Eventuelt. 

Ingen bemærkning  

 

 

 

 

 

 

Referent: Anders Lund 

 

 
 


